



# 7D6N TREASURE ISLAND WEST+ALISHAN FOREST BREATHING 七天六晚 体验台湾西线+阿里山森呼吸之旅

### Day 1 - KUL / TAIPEI

Upon arrival at **Taipei Taoyuan International Airport (TPE)** with Driver and Guide and transfer to hotel. Overnight hotel at Taipei.

#### 第一天 - 吉隆坡 / 台北

抵达**台北桃园国际机场**后,接机并和司机会和,然后前往酒店。入住台 北当地酒店。

## Day 2 - Taipei / Jiufen / Shifen / Taichung

After breakfast, we will go to **He Ping Island Geological Wonder Park**, with its unique rock formations and peculiar coastal erosion landscape. **Jiufen**, once a gold mining area, is also the filming location of the movie 'City of Sadness' today. There, you can taste various snacks such as grass cakes, sweet potato taro balls, and Chaozhou fish balls. Shifen Station, besides experiencing the fun of releasing sky lanterns on the train tracks, you can also witness the unique scene of trains passing through the railway in front of the old stores, which is one of a kind in Taiwan (includes one sky lantern per eight people). Overnight hotel at Taichung.

## 第二天 - 台北 / 九份 / 十分 / 台中

早餐后我们将前往和平岛地质奇景公园,内奇岩异石林立,海岸奇特的海蚀地形景观。九份,它是昔日的金矿产区,也是今日的电影"悲情城市"的外景地。那里可以品尝草仔粿、地瓜芋头丸、潮洲鱼丸等各式小吃。十分车站,除了可体验在火车轨道上释放天灯乐趣,您还可目睹全台湾独一无二的火车穿过老店前的铁路之奇景(含天灯8人1颗)。入住嘉义当地酒店。入住台中当地酒店。

#### Day 3 - Taichung / Chiayi

After breakfast at the hotel, visit to **Fenqihu Old Street** offers the opportunity to taste Fenqihu lunch boxes and leisurely explore Fenqihu Station, the ancient steam locomotive, Sifang Bamboo, and Fenqihu Old Street. Below the train station, there is a roughly 500-meter-long old street where shops sell local specialties, always attracting many tourists to make purchases. This old street, which is the highest in altitude in Taiwan, has become a must-visit destination for many travelers to Alishan. **Alishan National Forest Recreation Area**, take a leisurely stroll to scenic spots such as Sisters Ponds, Three Brothers, Four Sisters, Golden Pig Blessings, and Shouzhen Temple. Guide travelers through layers of mountainous greenery, marvel at the beauty of sunrise clouds, and savor the delicate scenery of tea plantations. Overnight hotel at Taichung.









## 第三天 - 台中 / 嘉义

△ 早

酒店早餐后,早上前往**奋起湖老街,**可品尝奋起湖便当,悠闲地游奋起湖车站、古老蒸汽火车头、四方竹及奋起湖老街。火车站下方有一条五百公尺左右的老街,街中的店家贩卖特产,总是吸引不少游客购买。这条台湾海拔最高的老街也成为许多人旅游阿里山必访的地点。**阿里山国家森林游乐区,**漫步到山区如姐妹潭、三兄弟、四姐妹、金猪报喜及受镇宫。引领旅人穿梭在层迭的山林绿意,惊艳日出流云之美、品味细致茶园风光。入住台中当地酒店。

#### Day 4 - Chiayi / Kaohsiung

 $\triangle$  I

After breakfast at the hotel, proceed to **The Bridge of Everlasting Love**, although frequented by many tourists, has nevertheless become a famous tale intertwined with the legend of "everlasting love" where devoted couples finally unite. **The Hinoki Village**, newly constructed "One Heart, Two Leaves" Pavilion as the main architectural ensemble. The four glass curtain wall steel-framed platform buildings were designed by Japanese architect Takamatsu Shin, symbolizing the meaning of "prayer." **Pier-2 Art Center**, originally a port warehouse, was later transformed into an art district, retaining its weathered iron gates and exposed concrete walls, showcasing the original appearance of the port city. **Liuhe Night Market**, Kaohsiung's most famous tourist night market, where visitors can enjoy renowned southern snacks such as coffin bread, qilixiang (a type of sticky rice cake), eel noodles, and more at their own expense. Overnight hotel at Kaohsiung.

#### 第四天 - 嘉义 / 高雄

△ 早

酒店早餐后,前往**天长地久桥,**虽然过往的游客众多,倒是与「天长地久」有情人终成眷属的传说形成佳话。**桧意森活村,**主要有28栋日式桧木历史建筑、1栋市立古迹、全台唯二的都铎式建筑、及新建的一心二叶馆为主体建筑群。**美丽岛光之穹顶,**车站建筑里外都像是艺术品,四座玻璃帷幕钢骨站台建筑,是由日本建筑师高松伸所设计,象征「祈祷」之意。**驳二艺术特区,**原为港口仓库后改造成为艺术特区,保留了斑驳的铁门与裸露的水泥墙表面,展现出港都的原貌。**六合夜市,**高雄最出名的观光夜市,游客可自费享用棺材板、七里香、鳝鱼意面……等远近驰名的南部小吃。入住高雄当地酒店。

#### Day 5 - Kaohsiung / Taichung

 $\triangle$  B

After breakfast at the hotel, proceed to IG Check-in Spot, Tainan Snail Alley, The alley has been transformed into a space filled with snail-themed installation art, injecting a completely new look. Despite being adjacent to bustling streets, Snail Alley is remarkably serene, prompting visitors to naturally slow down their pace. Sun Moon Lake Scenic Area/Boat Tour + Xuan Guang Temple, Sun Moon Lake is the largest body of water in Taiwan, named for its unique shape resembling the sun and the moon. Take a leisurely boat ride across the lake to admire the serene beauty of the lake and mountains. Fengjia Night Market, an area known for its variety of specialty snacks. Recently, exotic snacks have become increasingly popular, including bird's nest eggs, Mexican tacos, Japanese crispy sticks, and European-style coffee stalls. Overnight hotel at Taichung.



## 第五天 - 高雄 / 台中

△ 早

酒店早餐后,前往 IG打卡点,台南蜗牛巷,巷弄内至今被注入全新的面貌,改造为充斥着蜗牛的装置艺术的空间,也是一条神秘艺术巷与闹街相邻,蜗牛巷却无比宁静,令人不自觉放慢脚步。日月潭风景区/游湖+玄光寺,日月潭是全国最大的水体,因独特的形状酷似日月而得名。乘坐休闲游船穿越湖面,欣赏湖光山色和宁静。逢甲夜市,特色小吃聚集的地区,异国风味小吃近来异军突起,包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒欧洲风格的咖啡摊。入住台中当地酒店。

#### Day 6 - Taichung / Taipei

 $\triangle$  F

After breakfast at the hotel, visit to **Taichung Zhong She Flower Market**, due to its vast cultivation area and professionally grown flowers blooming in abundance, not only attracts flower enthusiasts, but also beckons photography enthusiasts. It's common to see couples capturing their happiest moments here, making it a popular spot for photoshoots. **Taipei 101 Building**, a landmark of Taipei. It houses many imported luxury brand stores. Enjoy the spacious and comfortable shopping experience in Taiwan's tallest building (observation deck admission fee required). **Ximending Shopping District**, where all the favorites of young people converge, including movies, trendy fashion, accessories, pop culture items, imported goods, tattoos, international cuisine, and idol singer autograph sessions. It's the trendiest area for young people in Taipei. Overnight hotel at Taipei.

## 第六天 - 台中 / 台北

△ 早

酒店早餐后,前往**台中中社花海**,由于种植面积庞大,专业栽植的花卉朵朵绽放,不仅吸引爱花人士前来,喜好摄影的朋友也呼朋引伴,更时常看见新人在此取景,留下此生最幸福的画面。**台北101大楼**,台北地标。这里有许多进口名牌店。在台湾最高的大楼享受宽广、舒适的购物乐趣(<u>观景台自费</u>)。**西门町商圈,**在这里集合了时下年青人所有的最爱,电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会的潮流地带。入住台北当地酒店。

#### Day 7 - Taipei / Kuala Lumpur

 $\triangle$  B

After breakfast at the hotel, enjoy free activities and then transfer to the airport to back to Kuala Lumpur at the end of the journey.

#### 第七天 - 台北 / 吉隆坡

△ 早

酒店早餐后,享受自由活动尔后送往机场,结束旅程返回吉隆坡。

- \*画线景点不含门票,需自理。
- \*Own expenses for entrance ticket in the line-drawing.











## PROPOSED FLIGHT / 建议航空: AIRASIA X, BATIK AIR, MALAYSIA AIRLINES

|  | 00/00/2024 | KUL / TPE |  |
|--|------------|-----------|--|
|  | 00/00/2024 | TPE / KUL |  |

Remarks: 20kg check-in luggage. \* 注意事项: 包含20公斤托运行李。\*



ACCOMMODATION: Local 3-4\* or similar

住宿: 当地 3-4\* 或同级

| TAOYUAN / 桃园 (1N)   | 金山沐舍温泉饭店 | The Loft Seaside Hotel     |  |
|---------------------|----------|----------------------------|--|
| TAICHUNG / 台中 (1N)  | 台中文华道饭店  | In One City Inn            |  |
| CHIAYI / 嘉义 (1N)    | 梅园楼观景饭店  | Meiyuanlou hotel           |  |
| KAOHSIUNG / 高雄 (1N) | 高雄京赏国际饭店 | Jing Shang Hotel Kaohsiung |  |
| TAICHUNG / 台中 (1N)  | 台中塔木德酒店  | Talmud Hotel Taichung      |  |
| TAIPEI / 台北 (1N)    | 台北第一大饭店  | First Hotel                |  |



## INCLUSIONS / 包含事项

- 6 nights hotel at standard room category (Twin share basis) with daily breakfast.
- Private Tour with Professional Chinese Speaking Guide and transportation (Daily usage 10 hours per coach).
- International Flight (Direct Flight).
- Tipping.
- 6 晚酒店同级别 (双人大床间) 含每日酒店早餐。
- 专业私人客制团汉语当地导游以及交通工具 (每日十 小时服务)。
- 国际飞行航班 (直飞航班)。
- 当地导游/司机小费。

## EXCLUSIONS / 不包含事项

- All personal expenses and other services not specified in itinerary.
- All Covid tests expenses.
- Travel Insurance.
- Entrance Fee.
- Meals are not indicated in the itinerary

- 所有个人消费与其他服务消费没有纳入在行程内。
- 所有新冠疫情防疫费用。
- 旅游保险。
- 门票自理。
- 膳食未标注在行程里。

## REMARKS/注意事项

- Prices quoted valid for Malaysian citizen only.
- At present, there are no reservations for airline seats and hotels. Airline quotations may be changed at any time and seats are subject to first-come-first-served basis.
- Sequence of itinerary is subject to change and depends on actual travel arrangements.
- 此价格报价只限于马来西亚籍公民。
- 目前尚无航班座位与酒店套房预订, 航空公司报价可能 会随时有所更改,座位采用先到先得制。
- 行程顺序可能会有稍微变动, 请以实际行程安排为准。
- \*Please contact us for actual price as it is subject to airline seats availability & seasonality.
  - \*请联系我们了解实际价格,因为它取决于航空公司座位供应情况和季节性。



46C Jalan Suarasa 8/4, Bandar Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor, Malaysia.







+6012-222 4621

